

Title (en)
Covering frame for window or door

Title (de)
Aufsetzrahmen für ein Fenster oder eine Tür

Title (fr)
Cadre de couverture pour fenêtre ou porte

Publication
EP 1158132 A2 20011128 (DE)

Application
EP 01111409 A 20010510

Priority
DE 20009250 U 20000523

Abstract (en)
The vertical (3) and horizontal (4) internal or external decorative window frames have profile ribs (7) engaging the vertical and horizontal members of the main window frame (1). There is a channel (10) behind the vertical and horizontal decorative window frames. The inturned edge of the vertical part of the frame extends (11) downward across the channel behind the horizontal portion of the frame.

Abstract (de)
Ein Aufsetzrahmen für ein Fenster besteht aus mit wenigstens einem zum Hauptrahmen (1) hin offenen Kanal (10) versehenen Profilschienen (3, 4) und im gegenseitigen Anlagebereich eingesetzten, gegebenenfalls umlaufenden Dichtungsprofilen (5). In den innen liegenden Kanal (10) der vertikalen oder der horizontalen Profilschienen (3, 4) ist ein Verschlusspfropfen (11) eingesetzt. Eine im wesentlichen quer zum Kanal (10) verlaufende Begrenzungsfläche (12) des Verschlusspfropfens (11) ist bezogen auf eine gedachte, im wesentlichen horizontale Ebene geneigt ausgebildet. <IMAGE>

IPC 1-7
E06B 7/14; E06B 7/26; E06B 3/30

IPC 8 full level
E06B 7/14 (2006.01); **E06B 7/26** (2006.01); **E06B 3/30** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 7/14 (2013.01); **E06B 7/26** (2013.01); **E06B 3/302** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1158132 A2 20011128; **EP 1158132 A3 20031001**; **EP 1158132 B1 20070411**; AT E359426 T1 20070515; DE 20009250 U1 20010927; DE 50112310 D1 20070524

DOCDB simple family (application)
EP 01111409 A 20010510; AT 01111409 T 20010510; DE 20009250 U 20000523; DE 50112310 T 20010510